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Besluitenlijst College B & W vergadering 
Datum 13-06-2023 

Tijd 9:00 - 13:00 

Locatie Burgemeesterskamer 

Voorzitter I. van Gent 

Toelichting  
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Besluitenlijst B en W vorige vergadering 

Advies: 
 
- Vast te stellen. 

 

Besluit: 

Conform advies 

 

Toelichting: 

Rondvraag 

Bij Wethouder Hagen: 
Conenent is content. 

De mededeling over Wagenborg is gedaan door wethouder Zonneveld. 
Naar aanleiding van: 

Wethouder Zonneveld en Hagen: ALV VNG. De motie van de K80 konden we niet 
meer mee ondertekenen, maar wel ondersteunen. 
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Adresonderzoek met voornemen ambtshalve VOW 

Advies: 
Instemmen met besluit en conceptbrief voornemen ambtshalve uitschrijving onbekend 

waarheen (VOW). 

 

Besluit: 

Conform advies 
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Akte overname bevoegd gezag basisschool 

Advies: 

In te stemmen met de concept akte van bestuursoverdracht voor de overdracht van het 
bevoegd gezag van SWS Yn de mande aan de gemeente Schiermonnikoog. 

 

Besluit: 

Conform advies 

 

Toelichting: 

Onze raadsleden gaan nog een aantal cursussen volgen over de rol en de invulling 
daarvan in de nieuwe bestuurlijke constructie. 

Uit de contacten van burgemeester van Gent met de persoonlijk adviseur van minister 
Wiersma, is een werkbezoek door de minister afgesproken. Datum volgt nog. 
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Aanvullingen MJOP gemeentelijk vastgoed 

Advies: 

- Hij5 Facilities op basis van bijgevoegde offerte de benodigde aanvullingen op de 
MJOP gemeentelijk vastgoed op te laten stellen 

 
- De kosten te dekken uit FCL 4212301 Voorziening gebouwen 

 

Besluit: 

Conform advies 

 

Toelichting: 

Het gaat om een aanvulling op de al uitgevoerde onderzoeken van de gebouwen, waar 

we de afgelopen tijd nog geen zicht op hebben gehad. 
Binnen een paar weken komt een uitvoeringsplan voor de gemeentelijke gebouwen 
voor het jaar 2023. Dit duurt wel erg lang. Het college dringt aan op een spoedige 

aanlevering. Wethouder Hagen gaat dit intern bespreken. 
Wethouder Zonneveld vraagt aandacht voor (de binnenkant) van het zorg-medisch 

centrum. Hoewel wij geen eigenaar van het gebouw zijn, maar we hebben wel een 
gezamenlijke verantwoordelijkheid voor de binnenzijde. Daar is geen meerjarenplan 

voor. Wethouder Hagen gaat ook dit intern bespreken, waarbij ook de verplichtingen 
die wij hebben worden bekeken. 
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Omgevingsaanvraag 2023.0032, Zonnepanelen Langestreek 94 

Advies: 
- de vergunning te verlenen 

 

Besluit: 

Conform advies 
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verlenging contract jeugd/jongerenwerk Kearn 

Advies: 
1. Kennis te nemen van de door Kearn opgestelde verantwoording van hun 

werkzaamheden in het afgelopen halfjaar; 
2. Het contract met Kearn voor het jeugd en jongerenwerk op Schiermonnikoog met 
een halfjaar te verlengen, tot het einde van 2023; 

3. De kosten hiervoor van € 43.791,12 te dekken uit de reserve sociaal domein. 
4. Het financiele effect hiervan te verwerken bij de herfstnota 2023 

 

Besluit: 

Conform advies 

 

Toelichting: 

De kosten zijn aanzienlijk. We zijn wel erg tevreden over de kwaliteit die wordt 

geboden. Het college vindt desondanks dat er ook kritisch moet worden gekeken naar 
alternatieven. De portefeuillehouder hecht er aan om te benadrukken dat er nu echter 

wel goede stappen worden gezet. In de tweede helft van het jaar (omstreeks oktober) 
gaan we opnieuw evalueren en kijken hoe we dan weer verder gaan. 
Er komt binnenkort een overleg, waarbij ook de burgemeester is betrokken, over de 

raakvlakken met de portefeuille van de burgemeester. 

 

7 

 

Concept Convenant Regio Deal 

Advies: 
1. in te stemmen met het concept-Convenant Regio Deal 
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in te stemmen met het ter vaststelling voorleggen van het Convenant aan het AB voor 

de vergadering van 29 juni 2023 

 

Besluit: 

Conform advies 

 

Toelichting: 

Het voorbereidingstraject is erg zorgvuldig geweest. 
 

Wethouder Zonneveld vraagt aandacht voor de inbreng van het sociaal domein. Er 
worden vanuit het sociaal domein de laatste tijd erg veel gesprekken gevoerd, waaruit 

blijkt dat er Waddenbreed gezamenlijke opgaven liggen. Wethouder Hagen licht toe dat 
onder de noemer van leefbaarheid, wat een van de speerpunten van de Regiodeal is, 
er diverse dwarsverbanden liggen, waarin dit terug kan komen. 

Er moet ook aandacht zijn voor de component zorg, waarbij wethouder Zonneveld 
terecht opmerkt dat het ministerie van VWS niet rechtstreeks bij de Regiodeal is 

betrokken. Dit neemt niet weg dat ook daar dwarsverbanden gelegd kunnen worden. 
Het college wil in het najaar intern een overleg beleggen met de beleidsmedewerkers 
die een rol hebben in dit onderwerp, waarbij kritisch wordt gekeken op welke 

onderwerpen we gaan inzetten en onze (beperkte) capaciteit zo efficiënt mogelijk 
inzetten. We zullen prioriteiten móeten stellen. 
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Omgevingsaanvraag 2023.0034, tijdelijke woonunit, Badweg 53 

Advies: 

- de vergunning te verlenen, 
- af te wijken van het bestemmingsplan voor maximaal half jaar( kruimelgeval) 
- een voorwaarde dat de termijn maximaal een half jaar is of zoveel eerder als de 

permanente woning klaar is. 

 

Besluit: 

Conform advies 
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aanwijzing loco-secretarissen 

 

Besluit: 

Conform advies 
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Rondvraag 

 

Besluit: 

Burgemeester van Gent: 

- Kinderopvang SKF stopt, zoals bekend. Er wordt een stichting opgericht, waarbij 
LOOKK de scholen hierin ondersteunt. De bedoeling is dat de nieuwe stichting op korte 
termijn wordt opgericht en de kinderopvang op een andere manier wordt voort gezet. 

- Seniorenconvent is geweest, de notulen zijn bekend. 
- Bezoek van delegatie van NS 

- Sollicitatieprocedure gemeentesecretaris is gestart. 
- Deze week is er een bezoek van de BES-eilanden. De voorbereidingen zijn in volle 
gang. 

- Vandaag is er een locatiebezoek en aansluitend een raadsvergadering over de 
plannen voor het oude bezoekerscentrum. 

 
Wethouder Hagen: 
- Vorige week heeft de raadsvergadering een unaniem besluit genomen over het LOC. 
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Het college is hier zeer content mee. De architect is ook al gestart met een 

inrichtingsvoorstel voor de kavel voor woningbouw. 
- Bijeenkomst over Dijk- en duinversterking. Goede bijeenkomst, duidelijke uitleg. 

Wethouder Zonneveld: 
- Overleg Natuurmonumenten. Wat opvalt is dat de bebording niet op voorhand met 
ons is besproken en er geen toestemming is gevraagd. Komt ook bij het Nationaal Park 

terug, had afgestemd moeten worden met de werkgroep beheer. 
- Namens Ameland en Schiermonnikoog heeft staatssecretaris Weekers gereageerd 

op onze inbreng bij de nieuwe concessie. 
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Vanaf 11.00 uur: NFK 2024-2027 

 

Besluit: 

Volgende week neemt het college een besluit. 

 

Toelichting: 

Algemeen 
In het voortraject heeft het college al uitgebreid aandacht geschonken aan het nieuw 
beleid. 

Sinds mei 2023 is er een aantal ontwikkelingen geweest: 
- Meicirculaire; dit levert voor ons in de komende jaren wat meer geld op. 

- In het sociaal domein zijn er oplossingen bedacht in verband met de reserve. 
Op dit moment is er nog een tekort van bijna 4 ton in 2024. 

Er is een aantal mogelijkheden benoemd om dit op te lossen. Het college wil hierin wel 
een richting aangeven. Primair kijken naar de bezettingspercentage toeristenbelasting, 
de tarieven van de toeristenbelasting en een verhoging van de OZB. Deze verhogingen 

zijn allen goed uit te leggen. 
Het college hecht aan het blijven benadrukken van de kwijtscheldingsregeling die we 

kennen voor mensen die de OZB-belasting niet kunnen opbrengen. 
Pagina 21, tarieventabel. 
Schoolreizen op het huidige niveau handhaven op het huidige niveau. 

Onderzoeken of campings ook een aparte rubriek kunnen worden, waar de tarieven 
laag blijven. 

Verder wordt een aantal opmerkingen per pagina gemaakt. 

 

 


